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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a Nemzeti Fejlesztés i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mikor várható aszfaltozás és útfejlesztés Heves megyében?”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek.

Tisztelt Miniszter Úr !

Heves megye úthálózata, lassan teljes egészében a járhatatlan kategóriába tartozik . Különösen

rossz a helyzet a dél-hevesi térségben és a Tarna — mentén, ahol a Kál-Kápolna — Kisterenye
vasútvonal megszűntetésével egy jelentős kamionforgalom sújtja az érintett településeket,
ezáltal drasztikusan rontva az úthálózat állapotát. Tekintettel arra, hogy a Fidesz-KDNP
Heves megyei egyéni mandátumot szerzett képviselői kampányuk legfontosabb részének a
megyei úthálózat fejlesztését tartották, jogos a választópolgárok elvárása . Mivel az érintett
képviselők az elmúlt 10 hónapban semmilyen lépést nem tettek az úthálózat javításának
érdekében, ezúton érdeklődöm, hogy a kormánynak szándékában áll-e a Heves megye i
úthálózat újraburkolása, ha igen mikor és mely szakaszokon várható útfejlesztés ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . április 01 .
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